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Abstract (en)
A rotary compressor in which 1,1,1,2-tetrafluoroethane is used as a refrigerant and polyol ester which is compatible with the above refrigerant is
used as an oil, in which a roller is formed of an iron material, and a vane of a carbon-containing composite aluminium material, and in which the
corrosion of the roller and/or vane due to hydrolysis of polyol ester oil is prevented by restraining the generation of sliding friction heat between the
roller and vane, thereby reducing the risk of the roller and/or vane being worn. <IMAGE>

Abstract (fr)
L'invention se rapporte à un compresseur rotatif dans lequel du 1,1,1,2-tétrafluoroéthane est utilisé comme réfrigérant et de l'ester de polyol,
compatible avec ledit réfrigérant, est utilisé comme huile. Dans ce compresseur, on prévoit un cylindre composé d'un matériau à base de fer et
une aube constituée d'un matériau à base d'aluminium composite contenant du carbone, et on prévient la corrosion du cylindre et/ou de l'aube
qui pourrait être due à l'hydrolyse de l'huile à base d'ester de polyol, en limitant la production de chaleur par frottement glissant entre le cylindre et
l'aube, réduisant ainsi le risque d'usure du cylindre et/ou de l'aube.
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